

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT Date: 19-11-2025 03:00:17 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البحر المتوسط للاستثمارات السياحية التاريخ: 19-11-2025 03:00:17 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of MEDITERRANEAN TOURISM INVESTMENT cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 12:00 on 10-12-2025 at Conference Meeting (ZOOM) to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة البحر المتوسط للاستثمارات السياحية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 10-12-2025 الساعة 12:00 في (ZOOM) بواسطة الاتصال الالكتروني المرئي والمسموع وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>Voting on and approving the offsetting of accumulated losses from the share premium and the Statutory reserve balance for the year ending on 31/12/2024</p>	<p>التصويت على اطفاء الخسائر المتراكمة من علاوة الاصدار ورصيد الاحتياطي الاجباري للسنة المالية المنتهية في 31/12/2024 والمصادقة عليه.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mervat Al Balboul</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mervat Al Balboul</p>